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Quid Comunicació, SL.
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B-50936-2004
Publicació impresa
en paper ecològic

Ajuntament
AJUNTAMENT DE PALLEJÀ (Regidories de: Habitatge, Finances,
Personal, Serveis Municipals, Via Pública, Medi Ambient, Urbanisme,
Planificació Urbanística, Governació, Comunicació, Participació
Ciutadana i Comerç)

93 663 00 00

OFICINA MPAL DE FONTPINEDA 93 650 00 01
OFICINA GESTIÓ TRIBUTÀRIA 93 663 19 23
DEIXALLERIA 93 663 26 62

Cultura (Castell de Pallejà)
REGIDORIA DE CULTURA 93 663 22 55
BIBLIOTECA 93 663 18 87
SERVEI DE CATALÀ 93 663 22 55

Igualtat
REGIDORIA D’IGUALTAT 93 663 22 55

Solidaritat i Cooperació
REGIDORIA DE SOLIDARITAT I COOPERACIÓ    93 663 22 55

Serveis Socials i Gent Gran
REGIDORIA DE SERVEIS SOCIALS 93 663 36 20
CASAL DE LA GENT GRAN 93 663 19 35
CENTRE DE DIA 93 663 23 88

Joventut (La Masoveria)
REGIDORIA DE JOVENTUT 93 663 22 55
PUNT D'INFORMACIÓ JUVENIL 93 663 41 63
RÀDIO PALLEJÀ 93 663 35 08

Ensenyament
REGIDORIA D’EDUCACIÓ 93 663 36 20
CEIP ÀNGEL GUIMERÀ 93 663 00 61
CEIP JACINT VERDAGUER 93 663 02 74
CEIP LA GARALDA 93 663 04 43
ESCOLA D'ADULTS 93 663 15 40
ESCOLA L'OREIG 93 650 00 87
IES PALLEJÀ 93 663 18 27
LLAR D’INFANTS MUNICIPAL L’ESPURNA            93 663 30 16
LLAR D’INFANTS MUNICIPAL LES ROVIRES               93 663 08 76
LLAR D'INFANTS BABIWEB (Fontpineda)                  93 650 08 34
LLAR D’INFANTS LA LLUNA 93 663 15 63
LUDOTECA EL CANGUR 93 663 00 08

Esports (Pavelló i piscina)
REGIDORIA D’ESPORTS 93 663 02 43
SERVEI MUNICIPAL D'ESPORTS 93 663 02 43

Promoció Econòmica
REGIDORIA DE PROMOCIÓ ECONÒMICA                 93 663 36 20
SERVEI LOCAL D'OCUPACIÓ 93 663 36 20

Sanitat
REGIDORIA DE SANITAT 93 663 36 20
AMBULATORI 93 663 06 67

Per demanar consulta     902 111 444
URGÈNCIES (Sant Andreu de la Barca)               
Atenció les 24 h del dia, tots els dies de l’any  93 635 66 51
HOSPITAL DE MARTORELL 93 774 20 20 

Farmàcies
FARMÀCIA DEL ÁGUILA (Fontpineda)               93 688 07 48
FARMÀCIA GIBERT 93 663 01 25
FARMÀCIA HUGET 93 663 03 49

Seguretat ciutadana
BOMBERS 085
EMERGÈNCIES 112
MOSSOS D'ESQUADRA 088
POLICIA LOCAL 93 663 01 02
AMBULANCIA (URGÈNCIES) 061

Transports
FERROCARRILS DE LA GENERALITAT                93 205 15 15
FONTPIBUS (Francisco Nocete) 93 783 48 74
SERVEI TAXIS .Parada Molins de Rei                  93 668 23 95

.Radio taxi 93 630 30 30
SERVEI AUTOBUS (SOLER I SAURET)                 93 632 51 33

Companyies de serveis
CATALANA DE GAS                  Informació         900 760 760

Avaries           900 750 750
CORREUS 93 663 08 41
FECSA-ENHER                       Informació         902 507 750          

Avaries           900 770 077
SERVEI AIGÜES                    Informació      900 710 710 

Avaries           900 700 720
SERVEIS FUNERARIS INTEGRALS 902 230 238
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L’estalvi econòmic
és un dels

principals motors
amb què treballem,

juntament
amb la voluntat

de servei

El moment de la veritat

A
mb la pròxima aprovació del pla de
sanejament al Ple Municipal, ha d’ar-
ribar per a Pallejà el que podem ano-

menar sense risc d’equivocar-nos com “el
moment de la veritat”. I podem prendre
aquesta expressió en el sentit més literal, per-
què ara és el moment de deixar enrere les
especulacions sobre què és i com ens afec-
ta aquest pla, i també en el sentit més figu-
rat, ja que encetem un moment decisiu per a
Pallejà.

Els ajustos en la despesa que estableix aquest
pla són necessaris, pels motius sobradament
explicats fins al moment sobre la situació dels
comptes públics de la nostra vila. En tot cas,
la feina que hem fet fins el moment farà
que els ciutadans no n’hagin de notar
especialment els efectes.

Sóc plenament conscient que l’austeritat
cotitza políticament a la baixa; en part,
aquesta mentalitat ens ha portat al punt en
el qual ens trobem ara. Però aquesta línia de
treball, en què l’estalvi econòmic és un dels
principals motors amb què treballem, junta-
ment amb la voluntat de servei, és l’única
que moralment podríem defensar.

Pensem que, en definitiva, els esforços que
estem fent avui i que haurem de fer en
els propers mesos tenen una finalitat últi-
ma sobradament justificada com és
garantir la viabilitat econòmica del nos-
tre consistori. Ja hi som més a prop.

El ahorro económico
es uno de los

principales motores
con los que trabajamos,

junto con
la voluntad de

servicio

C
on la próxima aprobación del plan de
saneamiento en el Pleno Municipal, debe
llegar para Pallejà lo que podemos lla-

mar sin riesgo a equivocarnos como “el momen-
to de la verdad”. Y podemos tomar esta expre-
sión en el sentido más literal, porque ahora es
el momento de dejar atrás las especulacio-
nes sobre qué es y cómo nos afecta este
plan, y también en el sentido más figurado, ya
que empezamos un momento decisivo para
Pallejà.

Los ajustes en el gasto que establece este plan
son necesarios, por los motivos sobradamen-
te explicados hasta el momento sobre la situa-
ción de las cuentas públicas de nuestro muni-
cipio. En todo caso, el trabajo que hemos
hecho hasta el momento hará que los ciu-
dadanos no tengan que notar especial-

mente sus efectos.
Soy plenamente consciente de que la aus-
teridad cotiza políticamente a la baja; en
parte, esta mentalidad nos ha llevado al punto
en el que ahora nos encontramos. Pero esta
línea de trabajo, en la que el ahorro económi-
co es uno de los principales motores con los
que trabajamos, junto con la voluntad de ser-
vicio, es la única que moralmente podríamos
defender.

Pensamos que, en definitiva, los esfuerzos
que estamos haciendo hoy y que tendre-
mos que hacer en los próximos meses tie-
nen una finalidad última sobradamente
justificada como es garantizar la viabili-
dad económica de nuestro consistorio. Ya
estamos más cerca.

Ismael Àlvarez Serrano
Alcalde de Pallejà

El momento de la verdad
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Els plans d’ocupació ofereixen
una alternativa a l’atur
Una quinzena de persones en situació d’atur participen a Pallejà en un projecte
de manteniment i rehabilitació d’espais públics

D
es del passat mes de juny i
fins el proper mes de desem-
bre, 15 persones que es tro-
ben en situació d’atur hau-

ran trobat feina al municipi a través dels
Plans Extraordinaris d’Ocupació Local.
Aquesta proposta desenvolupada per
l’Ajuntament compta amb la subvenció
del Servei d’Ocupació de Catalunya i el
Fons Social Europeu en el marc del
Projecte Impuls del Departament de
Treball de la Generalitat de Catalunya.

Ocupació i formació
Les persones que participen en aquest
projecte combinen l’ocupació amb l’a-
prenentatge, ja que se’ls ofereix una for-
mació específica relacionada amb el tre-
ball que desenvolupen en els camps de
les tècniques de pintura i la tecnologia
de la construcció. Així, tenen la possibi-
litat d’aplicar de manera pràctica, a tra-
vés de la feina, els coneixements adqui-
rits i d’ampliar les seves capacitats. Un
dels objectius és que multipliquin d’a-

questa manera les
seves possibilitats
d’inserir-se en el mer-
cat laboral.

Els treballadors aco-
llits als plans formen
part, a la nostra vila,
del projecte de man-
teniment i rehabilita-
ció d’espais públics, i,
des de l’inici de les
seves actuacions, ja
han finalitzat diverses
feines: així, s’ha pintat les zones comu-
nes del Castell —la sala principal i la sala
d’actes—, així com parts de la façana
que es trobaven deteriorades; els murs
del Parc Central de Fontpineda; la faça-
na del cementiri vell, i les aules i la faça-
na del CEIP Àngel Guimerà.

Pel que fa als propers treballs previstos
destaquen els que afectaran la façana
de l’ajuntament i el Centre Cívic.

Ja han estat rehabilitats
diversos espais públics

a través
d’aquest projecte
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J
a ha estat aprovat el projecte de
millora de la Zona Esportiva que
afectarà el pavelló, la piscina

coberta i els vestidors del camp de fut-
bol. Entre aquestes actuacions cal des-
tacar la instal·lació d'un ascensor dins
de l'edifici de la piscina coberta, les
finestres i la instal·lació d'aigua calen-
ta sanitària i de la calefacció del pave-
lló, així com adequacions als vestidors
del camp de futbol, entre d'altres.

Gràcies a la instal·lació del nou ascen-
sor les persones amb mobilitat reduï-
da tindran una major facilitat per a des-
plaçar-se per aquest equipament.

Millores als equipaments
de la Zona Esportiva
Entre els treballs a desenvolupar destaca la instal·lació d’un
ascensor a l’edifici de la piscina coberta

La instal·lació de
l’ascensor permetrà

continuar avançant en
l’eliminació de barreres

arquitectòniques

L’
ampliació del cementiri
nou ja disposa de pro-
jecte: concretament, l’e-

quipament s’ampliarà amb un
nou mòdul que constarà de 128
nínxols, els quals formaran les
noves unitats D i E. D’aquesta
manera es vol garantir als ciu-
tadans de Pallejà nous espais al
cementiri.

Mateixes característiques
Per tal de mantenir la línia de
construcció, les característiques
constructives d’aquest nou
mòdul seran les mateixes que
les dels anteriors.

Aprovada l’ampliació del
cementiri nou
L’equipament disposarà d’un nou mòdul amb 128 nínxols



D
avant del procés de rees-
tructuració d’alguns dels
serveis municipals amb

l’objectiu d’incrementar la rendi-
bilitat dels actuals recursos
públics, l’espai infantil de la biblio-
teca ha restat tancat durant els
darrers mesos, però, un cop com-
pletat el procés, ja torna a pres-
tar servei amb les activitats que
habitualment s’hi poden trobar:
préstec de llibres i materials
audiovisuals, lloc d’estudi, lectu-
ra i l’Hora del Conte.

Aprendre i divertir-se
Aquest servei de la biblioteca
municipal està específicament
dirigit als infants del municipi així
com als seus familiars, per tal que
puguin gaudir de l’experiència de
manera conjunta. La seva oferta
està dissenyada per a esdevenir
una proposta formativa a través
de diferents activitats de caire
lúdic.
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Torna l’espai infantil de la
biblioteca municipal
Aquest espai permet als infants gaudir d’un espai
que combina la vessant lúdica amb l’educativa

Pallejà s’apropa als cooperants
internacionals
La Fira del Llibre de Cooperació va aplegar tot un conjunt d’activitats al voltant
de la cooperació internacional

D
el 27 al 29 d’octubre el Castell
acollia les diferents activitats
programades a la Fira del Llibre

de Cooperació organitzada per l’enti-
tat Trenkalòs amb la col·laboració de
l’Ajuntament; entre aquestes destaca-
va la Mostra de Llibres de Cooperació.

En tot cas, entre les activitats paral·leles
també trobàvem una exposició al vol-
tant de la neteja ètnica que va patir
Srbrenica.

La guerra de Bòsnia i Hercegovina
La guerra a Bòsnia i Hercegovina tor-
nava a ser protagonista amb la presen-
tació del documental Homenatge a
Srebrenica. Banda Sonora d’un geno-
cidi, realitzat per l’entitat Trenkalòs
durant el període 2001-2008 amb imat-
ges i testimonis dels supervivents de la
guerra. El programa es completava amb
la xerrada “Testimonis de la Quinta
Força”, amb les experiències de coo-
peradors internacionals.
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LA CASTANYADA
POPULAR
DE FONTPINEDA

M és de 300 persones es van
donar cita al Centre Cívic de

Fontpineda per a la celebració de la
Castanyada Popular del barri, i més
de 30 quilos de castanyes i 15 litres
de vi dolç es van consumir durant
una celebració en la qual també van
tenir cabuda el ball i les disfresses.

A més de conèixer
l’oferta dels establiments

comercials, s’hi van celebrar
diferents activitats

paral·leles

Bona participació a la primera Fira
Estoc de Pallejà
Comerç Pallejà organitzava la primera edició d’una fira que es completava amb la
Fira de la Cervesa Artesanal Catalana

D
es de Comerç Pallejà es valora
molt positivament la participa-
ció en la Fira Estoc Pallejà i de

la Cervesa Artesana Catalana que se
celebraren el passat 30 d’octubre.
L’avinguda 11 de Setembre de 1974 va
ser l’escenari al llarg del qual, durant
tota la jornada, nombrosos ciutadans
van poder apropar-se per passejar, veure
els comerços, adquirir alguna oferta i
també per degustar cervesa i les propos-
tes gastronòmiques dels establiments
de Pallejà.

A més de gaudir amb els estands que
conformaven la fira, els assistents van
tenir la possibilitat de prendre part en
les diferents activitats paral·leles que s’hi
organitzaren: així, hi va haver xerrades
relacionades amb el món de la cervesa
artesana catalana, un concert  de violí i
guitarra que va amenitzar la jornada als
visitants i les activitats infantils. Davant
la bona acollida que ha tingut la inicia-
tiva, des de l’organització ja s’ha avançat
que es treballa en la preparació de la
segona edició.
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“El meu gran projecte per a aquesta leg
ajuntament econòmicament sanejats”, I
Davant la pròxima aprovació del pla de sanejament del consistori, l’Alcalde, Ismael Àlvarez,
exposa els aspectes més destacats del projecte i la seva valoració del mateix

E
l pla de sanejament disse-
nyat per l’actual equip de
govern per a afrontar la situa-
ció econòmica del consistori

es troba a la seva recta final. Davant
d’aquest fet, l’Alcalde i màxim respon-
sable de la proposta, Ismael Àlvarez,
desvetlla en una entrevista alguns dels
principals eixos del projecte econòmic.

Què ha de significar per al municipi
l’aprovació d’aquest pla de
sanejament?
Doncs la lectura més immediata és, sen-
zillament, que amb aquesta actuació
l’Ajuntament de Pallejà podrà garantir
el futur de la seva situació econòmica,
o el que és el mateix, dels serveis que
oferim al ciutadà. Malauradament, en
el moment en què vaig arribar a
l’Alcaldia aquest futur econòmic no esta-
va garantit.

Tot i que sigui difícil de sintetitzar,
com explicaria què és un pla
d’aquestes característiques?
D’una manera senzilla i planera, podem
dir que aquest pla estableix quines
mesures de contenció de la despesa
hem de prendre i, d’altra banda, ens
diu quines actuacions hem de dur a
terme per a incrementar els ingressos.
Si seguim de manera fidel aquestes
actuacions el pressupost municipal que-
darà totalment sanejat.

És aquest el moment per a aprovar
una proposta d’aquestes
característiques?
Políticament, haig de reconèixer que
no és el millor (afirma somrient). Per
a la major part de municipis, aquests
mesos que resten fins a les eleccions
municipals són mesos d’inversió, de
culminació del seu projecte electoral i
de recerca de bones perspectives de

cara als comicis. En tot cas, el meu pro-
jecte personal per a aquesta legislatu-
ra, el llegat al qual aspira aquest equip
de govern, és un municipi i un ajun-
tament econòmicament sanejats i amb
prou força com per a continuar amb
el seu desenvolupament. Aquesta és
la principal tasca que estic desenvolu-
pant des de la meva arribada a
l’Alcaldia i el meu objectiu fins al final
de la legislatura. Crec que la feina prin-
cipal d’un alcalde és assegurar el pre-

sent i el futur del seu municipi, abans
de generar més deute amb inaugura-
cions, obres innecessàries i festes cada
cap de setmana.

I, com podrà afectar els ciutadans al
llarg dels propers mesos, aquest pla?
Estic convençut que d’una manera sub-
til. En el moment en què vaig assolir
l’Alcaldia i vaig conèixer de primera mà
l’estat dels comptes públics el nou equip
de govern que es va formar ja va
començar a aplicar, com a principal
objectiu, mesures d’estalvi i de retalla-
da de la despesa. En aquell punt ja es
va reduir de manera considerable la des-
pesa en celebracions, actes públics,
comunicació i totes aquelles àrees que
no oferien un servei immediat i impres-
cindible als veïns i veïnes. Podem dir
que el pla de sanejament ha de ser una
prolongació d’aquestes iniciatives; no
serà un cop de timó: més aviat, és un
llibre de ruta per a continuar en el
mateix camí.

El pla de sanejament
és una prolongació

de les mesures
d’austeritat iniciades

amb el canvi a
l’Alcaldia
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islatura és un municipi i un
smael Àlvarez, Alcalde de Pallejà

On i com s’inicia el procés que ara
ha de culminar amb l’aprovació
d’aquest pla?
No ha estat senzill ni ràpid. Sé que en
el moment en què es van posar de
manifest els problemes derivats de la
gestió de l’anterior alcalde, molts ciu-
tadans haurien volgut saber instantà-
niament quina era la desviació en la
despesa pública que ens havia portat
a trencar el pacte de govern. Però els
que, en aquell moment, vam prendre
la responsabilitat de l’Ajuntament ens
vam marcar aquesta tasca sota el pris-
ma del màxim rigor i transparència.
Hem auditat els comptes públics de
manera externa per saber a què ens
enfrontàvem, s’ha renovat el sistema
informàtic de gestió comptable... Ja a
l’aprovació dels pressupostos per a
aquest 2010, vam fer públic que fins
el moment s’havia detectat un dèficit
de més de 3.000.000 d’euros i s’esta-
bliren propostes d’estalvi.

Amb quines garanties d’èxit
comptarà la proposta un cop sigui
aprovada al Ple?
Crec que no peco d’excés d’optimisme
si dic que amb totes. Aquest pla de sane-
jament ja ha estat aprovat per la
Diputació de Barcelona i està avalat per
la Generalitat de Catalunya. De la matei-
xa manera, ha de ser aprovat al Ple
Municipal per un equip de govern que
es troba en minoria. Aquest fet és per a
mi especialment destacable, ja que sig-
nifica que també una part de l’oposició
haurà de consentir per tal que les pro-
postes que fem es facin efectives. No
podem demanar més garanties.

Ja que esmenta el debat polític, quina
valoració fa de tot el debat que s’ha
generat entorn d’aquesta qüestió?
Sincerament, crec que tothom ha repre-
sentat el paper que li corresponia. Els
grups que es troben a l’oposició han
actuat davant d’aquesta situació en fun-
ció dels seus interessos o punts de vista:
uns, com a responsables directes d’aques-
ta situació, i d’altres han actuat fins ara
amb responsabilitat pel bé del municipi.
A nosaltres, com a responsables últims de
l’administració, ens ha tocat aplicar el seny
i la responsabilitat. Això ha significat un
esforç a molts nivells, ja que ens hem
autoimposat no entrar a rebatre tot allò
que s’ha dit, sovint de manera enganyo-
sa i intencionada, de manera barroera i
fins i tot amb una falta de respecte per-
sonal, tant als polítics com als treballadors
i treballadores d’aquest ajuntament. La
nostra resposta, com ens dicta l’obligació
del govern municipal, ha de ser amb dades
objectives i fets. I així ho fem.

La proposta compta amb
l’aprovació de la Diputació
de Barcelona i està avalada

per la Generalitat

Continua en la pàgina següent
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Destaqui un aspecte del pla de
sanejament que consideri rellevant.
En realitat, considero rellevants tots els
seus aspectes. Però si només n’hagués
de destacar un crec que triaria l’apartat
corresponent al personal de
l’Ajuntament, el que fa referència al
Capítol I de despeses dels pressupostos.
Quan vaig assolir l’Alcaldia el consisto-
ri dedicava un 47% de la seva despesa
als sous dels treballadors municipals.
Des de l’inici de la legislatura, al juny
del 2007, fins al canvi d’alcaldia, al juny
del 2009, el Capítol I de personal es va
incrementar en gairebé un 60%, sobre-
tot, amb contractacions directes. Des
del juny del 2009 ja he marcat una con-
siderable estalvi de 217.000 euros en
aquest capítol, reduint la plantilla muni-
cipal. En tot cas, en les propostes del
pla de sanejament que ens feia arribar
la Diputació de Barcelona, ens recoma-
naven una reducció de 670.000 euros
—aproximadament 30 treballadors—,
amb el que això suposa d’afectació per
als serveis que oferim. Amb un esforç
important, hem aconseguit equilibrar
aquesta necessitat i, finalment, serà
aproximadament de 130.000 euros. És
important que, tot i reduir la nostra plan-

tilla, haguem trobat un equilibri. Crec
que ara podem dir que el consistori
compta amb un equip humà equilibrat
i ajustat a les necessitats reals i actuals
de Pallejà.

I pel que fa a qüestions més
immediates, com la formació, el
transport, l’esport, els
esdeveniments culturals...?
Aquest pla de sanejament inclou mesu-
res que ens han de fer reduir la despesa
que històricament hem hagut d’afrontar
any rere any en serveis deficitaris per la
seva pròpia naturalesa: tallers, casals, bus
urbà, mitjans informatius, serveis cultu-
rals, educatius i esportius... Per a acon-
seguir-ho s’ha consultat amb usuaris,
entitats, associacions i professionals per
evitar l’eliminació dels serveis, de les aju-
des i de tot allò de què el teixit associa-
tiu, cultural, educatiu i social del nostre
municipi ha gaudit durant molts anys.

Quin és el missatge que li agradaria
que arribés al ciutadà davant de
tota aquesta qüestió?
Que els esforços estan donant fruits. El
municipi continuarà creixent i desenvo-
lupant-se en el futur. I, el que potser és
més important, ara podrem ser més forts
i estarem més preparats per a afrontar
possibles crisis econòmiques que hagin
de venir. És per això que estem treba-
llant fort avui per garantir el demà.
Estem prenent decisions importants amb
mentalitat estalviadora i de contenció
per poder invertir més i millor en els pro-
pers anys, reduint molt la despesa inne-
cessària i refent un ajuntament àgil,
transparent i solvent econòmicament.
Com sempre he dit, Pallejà és de tots i
ho portem entre tots. Només així, tots
remant en la mateixa direcció, serem
capaços de sortir d’aquesta situació. Jo
no tinc cap dubte que ho aconsegui-
rem. No ho dubteu.

EL PROCÉS DEL PLA DE
SANEJAMENT

E
l pla de sanejament arriba al Ple Municipal, on
serà debatut i haurà d’afrontar la seva aprova-
ció final. Fins a arribar a aquest punt, el pla ja

ha estat aprovat des de la Diputació de Barcelona i ava-
lat per la Generalitat de Catalunya. En ell es recullen
les propostes de l’equip de govern pel que fa a les actua-
cions per a eixugar el deute generat en la primera mei-
tat de l’actual legislatura.

Les mesures que s’han de prendre estan plantejades
amb el 2013 com a objectiu final. En aquest moment
les arques públiques, segons el llibre de ruta que marca
la proposta, es trobarien totalment sanejades. La volun-
tat és valorar de manera continuada la situació econò-
mica de l’Ajuntament per tal de decidir quines mesu-
res previstes s’han d’anar aplicant. En especial, la inten-
ció de l’equip de govern municipal és que aquelles deci-
sions que afectin la fiscalitat només siguin aplicades en
última instància.

Ve de la pàgina anterior
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Pallejà, contra la violència de gènere
El municipi acull tot un conjunt d’activitats al voltant del Dia Internacional
contra la Violència de Gènere

A
quest 25 de novembre es
commemorava el Dia
Internacional contra la
Violència de Gènere i Pallejà

s’hi ha sumat a través de tot un pro-
grama organitzat des de la Regidoria
d’Igualtat. Les activitats s’iniciaven el
passat 19 de novembre amb la repre-
sentació a la sala d’actes del Castell de
l’obra Mucha Mujer, de la companyia
Trastero de las Artes. L’obra forma part
d’una iniciativa cultural i social que està
dissenyada i pensada per a treballar
des de l’àmbit artístic les problemàti-
ques socials. Pallejà ha estat, amb la
preestrena, el primer municipi en el
qual s’ha pogut veure la representació,
que s’estrenava el dia 27 de novem-
bre, a la Sala de Música de Cambra del
Palau de la Música Catalana.

En tot cas, va ser a partir del 25 de
novembre quan tenien lloc la major
part d’actes. Novament, el mateix 25,
la lectura del manifest davant de l’a-
juntament va tornar a ser un dels
moments centrals. El 26 de novembre,
la sala gran del Castell acollia el taller
“Sóc dona i estic bé amb el meu cos”,
a partir de les 10 h i de manera gratuï-

ta. Aquest taller servia per tal de rea-
firmar la relació de la dona amb el seu
propi cos.

Un dinar per a compartir
El programa del Dia Internacional con-
tra la Violència de Gènere es tancava
el dia 26 amb el cafè-tertúlia contra la
violència de gènere. En aquest cas, la
trobada va celebrar-se a la caseta de
fusta del Castell. Les inscripcions es van
fer a la Molinada i al Castell i tots els
participants van aportar una part del
menjar que es va compartir entre tots
els assistents. D’aquesta manera els
participants tenien la possibilitat de
degustar els plats que havien elaborat
entre tots.

El gruix de les propostes
s’ha centrat

al voltant del
25 de novembre

El programa del
Dia Internacional

contra la Violència
de Gènere es tanca amb
el cafè-tertúlia contra la

violència de gènere



12 Diumenge
18 h 
Espectacle infantil Galaxis, amb la
Companyia Teia Moner 
Lloc: Sala Pal·ladius
Organitza: La Xarxa

14 Dimarts
De 21.30 a 23 h 
Taller d’adolescència 
Lloc: Rambla Pau Casals, 6
Organitza: Regidoria d’Ensenyament 

17 Divendres
15.15 h
Cafè-tertúlia
Lloc: Castell
Organitza: Regidoria d’Igualtat 

De 18 a 21 h
Inauguració pessebre monumental 
Lloc: Sala d’actes
Organitza: Associació de Modelistes
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25 Dijous
12 h
Lectura del manifest contra la
violència de gènere
Lloc: Davant de l’ajuntament 
Organitza: Regidoria d’Igualtat

26 Divendres
De 10 a 12 h
Taller: “Sóc dona i estic bé amb el
meu cos”
Lloc: Sala gran del Castell 
Organitza: Regidoria d’Igualtat

13 h
Dinar per a compartir i cafè-tertúlia
contra la violència de gènere 
Lloc: Caseta de fusta del Castell
Organitza: Regidoria d’Igualtat 

18 h
Conte: “El vell xerraire”
Lloc: Zona infantil de la Biblioteca 
Organitza: Biblioteca Municipal

27 Dissabte
11 h
Club de lectura: Olor de colònia, amb
la presència de l’autora, Sílvia
Alcàntara
Lloc: Sala gran del Castell 
Organitza: Biblioteca Municipal
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Els horaris de les activitats i el seu emplaçament es troben subjectes a modificació en funció
de les necessitats de l’organització o d’altres imprevistos.

Novembre

Desembre

18 Dissabte i

19 Diumenge
De 9 h del dissabte a 13 h del
diumenge
Concentració motera Marató TV3 
Lloc: Camp d’en Ricard
Públic / Tancat: Públic
Organitza: Randy Motor Club

19 Diumenge
11.00 h
Partit futbol 7 benefici Marató TV3
Lloc: Camp de futbol
Organitza: Disport FC

11.00 h
Exhibició boccia i eslàlom 
Lloc: Pavelló
Organitza: FECPC

19 h
Ball de la Gent Gran 
Lloc: Sala Pal·ladius
Organitza: Ass. Gent Gran

22 Dimecres
De 15 a 19 h
Festa de Nadal 
Lloc: Sala Pal·ladius
Organitza: Centre de Dia 

30 Dimarts
19.30 h
Xerrada: “Els canvis a l’adolescència”
Lloc: Sala gran del Castell 
Organitza: Educadora social
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APROVACIONS
al PLE MUNICIPAL

PLE EXTRAORDINARI

03/11/2010
19 h

• Sorteig públic per a la
designació dels compo-
nents de les meses elec-
torals amb motiu de les
Eleccions al Parlament de
Catalunya 2010

El millor residu, el que no
es produeix
Pallejà se suma a les iniciatives que fins el 28 de novembre
celebren la Setmana Europea de la Prevenció de Residus

E
stendre el consum responsable
per a minimitzar la creació de
residus que provoquem és el

principal objectiu de la Setmana
Europea de la Prevenció de Residus,
que se celebra del 20 al 28 de novem-
bre. Pallejà s’ha sumat a la iniciativa
promovent a través de la Regidoria de
Medi Ambient la consciència sobre
aquest fet. El passat dia 6 de novem-
bre, per exemple, durant la Castanyada
Popular de Fontpineda s’organitzà un
taller infantil dirigit a sensibilitzar els
més menuts sobre aquesta qüestió. 

Per tal d’aconseguir una reducció en els
residus que generem individualment exis-
teixen diferents accions que podem apli-
car, com poden ser fer servir el carretó,
el cabàs o bosses reutilitzables en les
nostres compres o prioritzar les repara-
cions dels nostres béns per sobre de la
compra de nous.

A través de petites accions,
tots podem col·laborar a

minimitzar els residus

APROVACIONS
al PLE MUNICIPAL

PLE EXTRAORDINARI

03/11/2010
19.15 h

• Aprovació provisional
de la modificació de les
ordenances fiscals per a
l’any 2011

PER UNA TINENÇA
RESPONSABLE DE LES
NOSTRES MASCOTES

D es de la Regidoria de Medi
Ambient es recorda algunes

de les obligacions que han de tenir
presents els propietaris de masco-
tes com gats i gossos:

• Tots els animals han d’estar iden-
tificats mitjançant microxip i regis-
trats al cens de l’Ajuntament.

• En cas que el gos sigui d’una raça
considerada potencialment peri-
llosa cal obtenir una llicència espe-
cífica per a la seva conducció.

• Els animals s’han de mantenir en
condicions higièniques i sanitàries
adequades.

• Sempre que sigui possible caldrà
esterilitzar els animals, especial-
ment en el cas dels gats.

• A les vies públiques, els animals
s’han de portar lligats amb collar
i corretja.

• Cal recollir sempre els excre-
ments que els nostres animals dei-
xen a la via pública.

• Cal evitar la generació de molès-
ties als nostres veïns.
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LOS SIETE PECADOS DE CiU Y
SUS SOCIOS
Primero: Como venganza por
denunciar las irregularidades en
la gestión económica del Sr.

Jordana en beneficio particular, el Sr. Àlvarez nos
quitó del equipo de gobierno traicionando a más
de 1.400 personas que votaron a Entesa.
Segundo: Quiere imputar a Entesa, con false-
dades aún por demostrar, de la deuda de CiU de
la Sala Pal·ladius y los aparcamientos (más de 6
millones de euros), de los créditos hipotecarios
solicitados (más de 4 millones de euros), de todas

las denuncias que tiene el Ayuntamiento en los
juzgados (Camps d’en Ricard, Can Montmany...).
Tercero: Ha seudoprivatizado, con el beneplá-
cito del PSC-Pallejà, los talleres de música y acti-
vidades, el apoyo escolar, el espacio de tarde,
el casal de música, condenando a los usuarios
a que paguen más, y pretende despedir a los
trabajadores.
Cuarto: Ahora la intención es privatizar el servi-
cio de alcantarillado adjudicándolo a una empre-
sa privada (Aguas de Barcelona) durante 32 años.
Quinto: Imposición de una tasa de residuos (reco-
gida de basuras) que deberemos pagar todos los

vecinos.
Sexto: Incrementar el IBI más del 7%.
Séptimo: Reducir, es decir, quitar servicios que
se debe dar a la población que paga religiosa-
mente sus impuestos en más del 14% del pre-
supuesto para el ejercicio 2011.
Poco a poco vamos visualizando la verdadera
cara del Sr. Àlvarez y de todos sus socios que lo
mantienen. Pallejà y sus vecinos no necesitan de
unas políticas de laboratorio para que al final
paguemos más a cambio de no recibir nada.

Grup Municipal d’Entesa per Pallejà

COM SABEM QUE SOM
INTEL·LIGENTS?
Un cop més em trobo davant d’un
ordinador escrivint un article del
PSC per a aquest butlletí munici-

pal, L’Adroc. Un cop més, intentant comunicar
missatges interessants en els 1.400 espais auto-
ritzats. No dubto de la seva utilitat informativa,
però seria igualment útil amb menys fotografies
en color o amb un paper de més baixa qualitat
i, evidentment, seria més barat. Aquests diners
els podríem utilitzar per al que veritablement és
necessari: serveis a les persones, més neteja,

algun policia més i tantes i tantes coses que
necessita Pallejà i les seves veïnes i veïns. Penseu
que amb el que costa aquest butlletí pagaríem
el sou d’un policia local diversos mesos. Em dis-
gusta que davant d’una situació econòmica tan
preocupant CiU no sigui capaç d’entendre que
és del tot necessari canviar la manera de gestio-
nar l’Ajuntament, que aquest desordre i la impro-
visació dels darrers anys ens han portat a la situa-
ció actual i que aquesta irresponsable manera de
gestionar no solucionarà cap dels problemes; en
tot cas, els farà més i més seriosos encara. Els
models antics no serveixen, són la raó de tots el

mals actuals. Estic llegint un article d’Eduard
Punset que fa una pregunta molt interessant:
Com sabem que som intel·ligents? I respon:
Es mesura per la nostra capacitat de canviar
d’opinió i de preveure el que passarà, habi-
litats imprescindibles per a sobreviure. Per quina
raó no fan l’exercici?

Partit dels Socialistes de Catalunya a Pallejà

ARRIBA EL PLA DE SANEJAMENT
El pla de sanejament que es porta
a aprovació en aquest ple de
novembre és el fruit de mesos de
treball per part de tot l’Ajuntament,

però molt especialment per part dels responsa-
bles de l’Àrea Econòmica. I és especialment meri-
tori pel fet que s’ha hagut de realitzar amb la pres-
sió afegida de quadrar els comptes del dia a dia,
per evitar que el dèficit creixés encara més.
Aquest pla és el full de ruta que necessita aquest
ajuntament per a sortir de la situació econòmica
en què es troba.

És un pla prudent, que no arrasa amb els ser-
veis més necessaris, com algú pretenia i publica-
va, i en el qual confiem per a basar la recupera-
ció econòmica del nostre municipi.
Ara bé, ens equivocaríem pensant que pel sol fet
de redactar un pla com aquest la feina ja està feta.
Ans al contrari: la redacció del pla, amb tota la
feina que ha comportat, només és un primer pas
per a aconseguir l’estabilitat econòmica que ens
ha de permetre alçar el vol i abordar objectius que
ara es veuen inabastables.
El que toca després és complir-lo, fer un segui-
ment estricte de la despesa i adequar-lo als impre-

vistos que puguin sorgir en el temps, ja que tres
anys és un termini suficient perquè sorgeixin des-
viacions que s’hauran de controlar amb tot el rigor.
Aquesta situació no s’ha de repetir mai més!
En aquest sentit, tot l’equip de govern és plena-
ment conscient que aquest rigor pressupostari
ha de ser prioritari en els propers anys.
Només d’aquesta manera podrem sortir del pou.

Grup Municipal del Partit pel
Desenvolupament de Fontpineda (PDF)

PRUDÈNCIA
Les persones prudents estalvien en
temps de bonança per si les coses es
torcen. Com que no tothom pot
estalviar, l’Estat es queda part del

salari, que ens retornarà com a ajuda pública. Quan
hem de fer una forta inversió i no ens podem espe-
rar a tenir els diners, com la casa si no és de lloguer,
ens endeutem sabent que aquesta compra ens durarà
més anys que els que trigarem a pagar-la.
Les empreses també s’endeuten, per invertir, espe-
rant que els beneficis futurs siguin suficients per a
retornar el crèdit.

En les administracions públiques hauria de passar
quelcom similar. Keynes (1883-1946) deia que l’e-
conomia té uns cicles expansius i restrictius, i que el
paper de l’Estat hauria de ser contrarestar-los estal-
viant en èpoques expansives i gastant quan es redueix
la despesa privada per impulsar l’economia. Deixant
a banda les opinions a favor o en contra d’aquesta
teoria intervencionista, no podem negar que és de
sentit comú.
I què ha passat en el nostre ajuntament en aquests
anys? Doncs que ens hem endeutat precisament en
l’època en què hi havia més ingressos, i ara que s’han
reduït dràsticament hem de retornar part dels crè-

dits, de manera que el nivell de despesa s’ha de reduir
més del que caldria, i això compromet els serveis.
Just a l’inrevés.
Ara bé, les polítiques d’estalvi que es farien en una
legislatura s’aprofitarien en una altra. Com a ciuta-
dans, premiaríem un govern que estalvia? O bé
només aquells que fan moltes coses pel poble? Per
tant, els ciutadans ens hem de preguntar si no tenim
també part de la culpa.

Jà Pallejà

UNA CATALUNYA MILLOR, UN
PALLEJÀ MILLOR
Com ja sabeu, tenim per endavant
dos moments claus en la nostra
història, com a municipi i com a

país: l’aprovació del pla de sanejament a
Pallejà i les eleccions al Parlament de
Catalunya, dues dates que marcaran molt el pre-
sent i futur de Pallejà i Catalunya. D’una banda,
l’aprovació d’un pla de sanejament necessari i
rigorós, amb mesures de contenció, amb una
gran reducció de la despesa i el dèficit i un
considerable estalvi en els propers anys; tot,

per a aconseguir una estabilitat pressupostària i
econòmica del nostre ajuntament i del nostre muni-
cipi, amb responsabilitat, transparència i rigor. I
d’una altra banda, les eleccions al Parlament de
Catalunya, un pas important perquè l’Artur Mas,
com a president, pugui portar el nostre país també
a una estabilitat pressupostària i econòmica com
estem plantejant també a Pallejà. És per això que
amb l’aprovació del pla de sanejament, Pallejà
tindrà per primera vegada un veritable full de
ruta amb propostes i mesures concretes i
transparents com mai s’ha fet. I a les eleccions,
amb l’esforç de totes aquelles persones que estan

cansades d’un tripartit inestable i preocupades per
un país desprestigiat, aconseguirem que l’Artur
Mas sigui el nou president de la Generalitat. Pel
nostre present i el nostre futur. Per una
Catalunya millor, per un Pallejà millor!!

Convergència i Unió a Pallejà

GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS
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PALLEJÀ S’IMPLICA AMB ELS
OBJECTIUS DE
DESENVOLUPAMENT DEL
MIL·LENI

E ls estudiants de primer d’ESO
de l’IES Pallejà i l’IES L’Oreig

han pres part durant els mesos
d’octubre i novembre en el projec-
te “Pallejà s’implica”, amb el qual
s’ha donat a conèixer els Objectius
del Mil·lenni. Amb la participació
del polifacètic músic conegut com
“El Sobrino del Diablo”, els alum-
nes van prendre part en una xerra-
da i un joc on line.

ACTIVITATS PER LA MARATÓ
DE TV3

T res són les activitats amb què el
nostre municipi se suma enguany

a la Marató que organitza Televisió de
Catalunya. En aquesta ocasió, els fons
recollits es destinaran a la lluita con-
tra les lesions medul·lars i cerebrals
adquirides. El diumenge 19 de desem-
bre Disport FC organitza al camp de
futbol municipal, a partir de les 11 h,
partits de futbol 7. A la mateixa hora,
el Pavelló acollirà una exhibició de boc-
cia organitzada per la Federació de
Paralítics Cerebrals. Les propostes es
completaran entre el 18 i el 19 de
desembre amb la concentració pro-
moguda des del Randy Motor Club.

CURSOS DE SUPORT A LES
PERSONES CUIDADORES

A quest 29 de novembre finalitza
un dels dos cursos d’atenció a

persones que tenen cura d’altres que
es troben en situació de dependència
promoguts pel Departament d’Acció
Social i Ciutadania de la Generalitat
de Catalunya i l’Obra Social de Caixa
Catalunya i que tenen lloc al Castell.
L’objectiu és donar suport a les perso-
nes cuidadores no professionals. El
segon dels cursos s’iniciarà l’1 de
desembre.

MANUBRIO, 4a MOSTRA
D’EXPERIMENTACIÓ
SONORA/VISUAL

E l 12 i 13 de novembre la sala d’ac-
tes del Castell era l’escenari en el

qual se celebrava Manubrio, la mos-
tra d’experimentació sonora i visual.
En aquesta ocasió, la mostra estava
formada per activitats diverses rela-
cionades amb el cinema, la poesia, el
rock i “Ruidísimo Ràdio Art”, que va
utilitzar el mitjà radiofònic com a eina
per a la creació.

ELS QUARANTINS DEL 71
COMENCEN A PREPARAR-SE

J a s’ha fet oficial l’acte de traspàs
dels quarantins del 1970 als del

1971. D’aquesta manera, són ja dis-
set les generacions que han celebrat
a la nostra vila al llarg d’un any la seva
entrada en els 40 anys. Des de l’orga-
nització s’ha volgut animar tots aquells
que enguany faran la quarantena a
prendre part en l’experiència. 

Notícies breus

III FESTIVAL DE PATINATGE ARTÍSTIC A FONTPINEDA

E l passat mes d’octubre tenia lloc el III Festival de Patinatge Artístic a Fontpineda,
en el qual van prendre part 45 patinadors i patinadores del Club Patinatge

Artístic Pallejà. L’acte estava organitzat per l’Associació de Veïns de Fontpineda
amb la col·laboració de l’Associació Esportiva de Fontpineda i la Comissió Municipal
de Gestió de Fontpineda de l’Ajuntament de Pallejà.




